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Styremøte (AU) i Foreldreforeningens  
Skoleåret 2021/22 

 
Referat 

 
Nr. 02/22 Dato 16.02.22 Kl.slett 18-18.50 
Sted: Lærerrommet   
      

Tilstede: Paul Drangsland 
  Øystein Ask 
  Geir Øyen 
 
Forfall:  Jan Ottar Nystad      

Marie Borgen Hellerud 
Camilla Winterbottom 

  Ellina Willert    
  Bertil Nistad  

Steinar Ellefmo 
 
 
 
 
Saksnr. Saksbeskrivelse Ansvar 
05/22 Møteinnkalling og referat fra forrige møte 01/22 ble godkjent 

Styret er ikke beslutningsdyktig siden bare 2 medlemmer var tilstede. 
Vedtektene forutsetter minimum 4 styremedlemmer tilstede. 

Paul 

06/22 Informasjon 
Kontaktmøte 
Referat fra siste kontaktmøte er sendt foreldrene. Nytt 
kontaktmøte blir 16.03.22 rett etter neste AU møte. 
 
Nytt fra AU 
Nyhetsbrev lages og sendes foreldrene. Det utarbeides et årshjul 
for informasjon med aktuelle temaer etter hvor vi er i skoleåret. 
 
Økonomi 
AU har drøyt kr 120.000,- på konto. Det er forpliktet ca 70.000,- 
før neste års julemarked (årlig klassestøtte, storforeldremøte, 
antatt støtte til årsoppgave VG3) 
 
Prosessen  med å bytte bank til Sparebank 1 fullføres i løpet av 

 
 
 
 
 
 
 
Elina/Paul 
 
 
 
Bertil 
 
 
 
Bertil 
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våren. Navn og personnummer til alle økonomiansvarlige i hver 
klasse oversendes Bertil. (Elina?) 
 
Julemarked 

 Julemarked 2021. Det utarbeides statusrapport for dette 
 Det arbeides videre med å prøve å få arrangert et 

alternativt vårmarked i mai/juni. Camilla og Elina er 
arbeidsgruppe som utarbeider forslag til neste møte i AU 
Dette bør først avklares med skolen/ lærerne før en legger 
for mye arbeid i dette. 

 
Nytt fra skolen 

 Oppgradering av Fritidshjemmet pågår for fullt og er 
planlagt ferdig til 15.03.22. Det viser seg at Gulbygget har 
skader i taket grunnet lekkasjer, og det er besluttet å 
rehabilitere taket. Dette forventes ferdig til sommeren. 
Det planlegges «offisiell» åpning av 
kantinebygget/fritidshjemmet ved skolestart 2022/23 

 Skolen fylle 50 år i år og det planlegges markering av dette 
i Olavshallen 05.10.22 

 Statstilskuddet til friskolene blir betydelig lavere i 2022 
enn tidligere år grunnet nytt beregningsgrunnlag for 
støtte. For Steinerskolen i Trondheim dreier det seg om en 
reduksjon på ca 760.000,- i år. Det arbeides politisk for å få 
rettet dette i revidert nasjonalbudsjett 
 

 
 
 
 
 
 
Camilla 
 
 
Camilla/Elina 
 
 
 
Geir 
 

03/22 Storforeldremøte 
Fra forrige møte: 
Møtet er planlagt til 09.02.22.  

 Temaet for møte blir «Rus», og Leo Ajkic fra TV serien 
«RUS» på Nrk holder innlegg og svarer på spørsmål.  

 Arrangementet er et samarbeid med skolen og AU dekker 
kr 20.000,- av kostnadene. 

 Møtet planlegges avholdt på Skansen 
 Det vil bli begrensning på maks 200 deltakere, og det må 

planlegges en form for påmelding hvor de eldste klassene 
bør prioriteres først. 

 Opplegg, innhold og gjennomføring planlegges før neste 
møte i AU 12.01.22. Ansvarlig for dette er Elina, Camilla og 
Øystein i samarbeid med Geir 

12.01.22 
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Restriksjoner knyttet til pandemien tillater kun et maks antall på 
50. Det forventes endringer i reglene i løpet av denne uke, men 
dersom det ikke er mulig å samles ca 200 som planlagt, bør 
arrangementet utsettes til våren.  
Det arbeides videre med å lage en informasjonsfolder med mål, 
opplegg og informasjon om møtet. Det vurderes eventuell 
påmelding via Hoopla for å å kontroll på antall deltakere og hvem 
som deltar på arrangementet. 
16.02.22 
Ingen av de ansvarlige var tilstede slik at saken utsettes til neste 
møte. Da er det kun 3 uker til møtet slik at alt må være 
bestemt/planlagt til AU-møtet. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Camilla/Elina 
 

04/22 Klassekontakter etc 
Det utarbeides en egen mappe for hvert klassetrinn (årskull) som 
inneholder fast e-post adresse for trinnet, link/fullmakter til 
klassekasse, klassekontakter og julemarkedskontakter. 
Denne skal være ferdig i løpet av dette skoleåret (juni 22) 
16.02.22 
Ansvarlig var ikke tilstede så status er ukjent 
 

 
 
Elina/Marius 

07/22 Søknader 
2 søknader etter siste møte: 

1. Sondre Nordland 
Ekstra støtte til årsoppgave VG3. Forrige søknad gjaldt 
støtte til medlemsskap 3T for 4 måneder, mens det kun 
kan kjøpes medlemsskap for minimum 6 måneder kr 
3510,- 
Forslag til vedtak: 
Søknad støttes med kr 3510,- og restbeløp kr 1114,- 
overføres til oppgitte bankkonto 
 

2. Elevrådet VG  
Støtte til å sende 2. representant (observatør)til elevtinget 
Søknaden: 
Man lærer om elevpåvirkning og hvordan man kan gjøre skolen 
til det beste. Det er viktig at skolen støtter engasjerte elever og 
derfor syns vi at det vil få best utfall om to elever får dra. Dette 
vil også vil være en trygghet for den andre eleven som vil kunne 
ha med seg en støttespiller.  Alle EO skoler i landet møtes for å 
diskutere elevpolitikk. En viktig sak som diskuteres på Elevtinget 
er fremtidige Operasjon Dagsverk prosjekter.  
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Det søkes om totalt kr 7000,- som dekker deltakeravgift og 
opphold. 
Forslag til vedtak: 
AU dekker kr 7000,- for å sende en observatør til 
elevtinget i tillegg til representanten. AU ber om et et 
notat i etterkant for å få evaluert nytten av å være flere fra 
samme skolen på elevtinget. 
 
Etterskrift: 
Dessverre er påmeldingsfristen for å delta utgått, så dette 
blir ikke aktuelt i år. 
 

Søknader og eposter finnes i i vår postkasse 
AU.foreldreforeningen@gmail.com som alle skal ha tilgang til. 

   

 


